
Odkaz obete generála Lučanského: začnime
boj proti organizovanému zločinu
kolaborantských vládcov
- CZ24 News | 12. ledna 2021

V posledných dňoch som si dal v písaní prestávku. S rešpektom k významnej obeti zločinných praktík
súčasnej vlády som týmto spôsobom prejavil úctu k bratovi v zbrani. Môj nasledujúci príspevok bude
pokračovaním zápasu proti najvážnejšiemu organizovanému zločinu súčasnosti. Proti inej jeho forme
bojoval generál Lučanský. Je ním vážne podozrenie z používania zavádzajúcich informácií vládnymi
orgánmi, spôsobujúcimi uvedenie veľkej časti fyzických a domácich právnických osôb do takej
situácie, aká býva spravidla výlučne dôsledkom vojny. Kolaborantstvom slovenských vládnych
orgánov so zahraničnými subjektmi profitujúcimi z ich rozhodnutí je zároveň spôsobené uvrhnutie
masívneho množstva domácich subjektov do nebezpečenstva vážneho poškodenia ich záujmov, až ich
fyzickej likvidácie. Slovenské vládne orgány pod dáždnikom ochrany malého zlomku percenta
ohrozených domácich ľudí vystavujú vysoké desiatky percent obyvateľov devastačným dôsledkom
takej ochrany.

Tvrdé slová, možno aj komplikované na pochopenie. Čitateľom uvediem zrozumiteľnejšie čísla
a fakty. Podľa oficiálnych údajov bolo na Slovensku vykonaných 1,5 milióna testov na prítomnosť
vírusu COVID-19. Údajných 3,6 milióna nespoľahlivo antigénovo testovaných z vládneho šialenstva
nezarátali. Z uvedeného počtu bolo k 8. januáru 2021 až 201 164 pozitívnych. V tejto štatistike sú
evidentne zahrnutí aj pozitívni z nespoľahlivého vládneho šialenstva.

Podľa výskumov v iných štátoch je predpoklad, že počet nezistených prípadov, ktorí prekonali
prítomnosť vírusu bez zachytenia bol najmenej o 50% vyšší, v realite minimálne trojnásobne. Čiže
počet „pozitívnych“ bol hravo nad 300 tisíc, ale reálne až okolo 850 tisíc. Treba pripomenúť, že
prudký trvalý nárast infikovaných aj obetí nastal doslova po vládnom šialenstve. Čiže je
nespochybniteľné tvrdenie bývalého ŠT ministerstva zdravotníctva MUDr. Zelníka PhD. Päť mesiacov
po zistení prvého prípadu malo Slovensko iba niečo nad 30 obetí s vírusom v tele. Patrilo medzi
svetový vrchol v pozitívnom zmysle. O ďalších 5 mesiacov neskôr ich malo oficiálne 2788: 80-násobne
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viac! Podobný nárast sme zaznamenali v počte pozitívnych. Nikto nekontroluje kontrolórov. Tých,
ktorí majú monopol na vykazovanie počtov. My sme to vládcom pokazili?

Teraz si zoberme mieru údajných obetí COVIDu. Ide možno len o obete, v ktorých tele bol pri úmrtí
prítomný vírus. Zo vzorky 3,6 milióna testovaných predstavuje 300 tisíc pozitívnych asi 8,3%.
Z celého obyvateľstva je to asi 5,5%. Ak by sme aj uverili, že máme až 2788 obetí vírusu, tak
z oficiálne vykazovaných pozitívnych je to 1,38%, v skutočnosti je miera úmrtnosti maximálne 0,9%
z počtu, doplneného o 50% nezachytených, resp. 0,3% pri reálnom čísle.

Dajme si čísla do kontextu. Predstavme si najhorší možný scenár „biologickej svetovej covidovej
vojny“. Predstavme si, že zbraňou COVID bolo zasiahnutých všetkých 5,46 milióna obyvateľov. Z nich
vírus zlikvidoval 0,3% najslabších. Teda všetkých oslabených, silných cukrovkárov, veľkú časť
závažných onkologických pacientov, atď. Dovedna asi 16 400 obyvateľov. Veľká časť z nich by sa
pravdepodobne bez zásahu vírusom dožila o pár mesiacov viac. Ako by sme zistili, že ide o obete
vírusu a nie prirodzenej úmrtnosti? Nuž tak, že namiesto 53 tisíc úmrtí ročne by sa v roku
„biologickej svetovej covidovej vojny“ štatistiky skokovo dostali niekde na 68 tisíc. Aká je realita?
V roku 2020 umrelo na Slovensku priemerné množstvo ľudí, necelých 53 650! Menej ako v rokoch
2015, 2017, aj 2018. takmer zhodne s 2019, aj 2010!

Teraz si to porovnáme s typickými dôsledkami vojny. Najprv sa pozrime, kedy prichádzajú vojny. Nuž
vtedy, keď oligarchovia (mikromenšina okolo „suveréna“ ovládajúca drvivú väčšinu „poddaných“)
vytvorila takú obrovskú bublinu s ohrozením znehodnotením hodnôt, že ju bolo potrebné zlikvidovať
„hľadaním nového svetového poriadku“. Vždy sa našiel niekto, kto sa cítil dostatočne silný na to, aby
veril, že tým svojim privilegovaným „vyvoleným“ užívateľom konečných výhod zabezpečí nový
„životný priestor“. Po dva razy v minulom storočí to bolo na úrovni svetovej vojny Nemecko, pričom
obeťami boli vo vysokých desiatkach miliónov najmä Slovania. Ale dôsledkami boli hladomor,
choroby, ekonomické straty, likvidácia infraštruktúry, zastavenie pokroku, strata strechy nad hlavou,
demoralizácia a nárast kriminality, odoberanie slobôd, nárast štátneho diktátu, mediálna
manipulácia, zatváranie, týranie, vraždenie nepohodlných, rast nezamestnanosti, ochudobnenie
najchudobnejších, gigantické zbohatnutie hŕstky najbohatších (provokatérov vojny). Ale najmä
radikálny rast zadlženosti a závislosti štátov od uzurpátorov víťazstva.

Chápem, že v prvých pár týždňoch nikto netušil a prehnaná opatrnosť bola odôvodnená. Ale to už
neplatí dlhé mesiace. Prečo? Pozrime sa, aké sú prvotné viditeľné dôsledky „biologickej svetovej
covidovej vojny“? Stačí sa pozrieť na obsah predchádzajúcej vety. Chceme to špecificky? Čoskoro
hladomor, neliečené liečiteľné choroby, rozvrat zdravotníctva, radikálne ekonomické straty pre
domácich živnostníkov, demoralizácia, odoberanie slobôd, nárast štátneho teroru, masívna mediálna
manipulácia. Tiež neschopnosť splácať hypotéky a prepadnutie majetku na zabezpečenie základnej
životnej potreby bývania v prospech bankgstrov. Najprv zlikvidujú tých, ktorí stratia schopnosť
splácať po zaplatení vysokej časti hypoték, z ktorých vysokú sumu preplatili v úrokoch. V prospech
cudzích výpalníkov, vyvážajúcich výnosy do iných krajín, v prospech výlučne nadnárodných
zahraničných e-shopov, farmaceutických, komunikačných, potravinárskych sietí. V prospech
provokatérov a konečných „užívateľov“ vojny.

Už vieme prečo sa vládcovia nepoučia tam, kde úspešne používajú liečbu lacnými prostriedkami?
Prečo utrácajú stámilióny a likvidujú domácich, ohrozujú státisíce osudov v záujme ziskov cudzích
výpalníkov? Za potenciálne ohrozenie 16 400 ochrániteľných možných obetí zničia životy vysokých
státisícov ľudí. Z nich časť dokonca verí propagande a zavádzajúcim správam, podvodom vládnych
zločincov. Obrazne za záchranu jednej čaty obetujú osud celej armády! Uvedomujú si skutočné obete
zločinnosť, strategickú tuposť, neschopnosť vládnych šarlatánov? Kladiem logickú otázku: drahé
testovanie a očkovanie masy obyvateľov namiesto lacnej liečby hŕstky najťažších ohrozených je
potrebné pre ochranu ľudí, alebo pre gigantické zisky oligarchov? Čaká ich ľudový tribunál?
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